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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  
Zastupitelstvo hlavního města Prahy   

    

Výbor kontrolní ZHMP   

ZÁPIS z 30. jednání 

Výboru kontrolního ZHMP konaného dne 22. 3. 2022 ve 13:00 hod. 

Místnost č. 135, Nová radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 

     

 
Přítomni: Ing. Alexandra Udženija, Ing. Ondřej Prokop, Bc. Michaela Krausová, Mgr. Martin Benda, Ing. Pavel 

Richter, Bc. Tomáš Štampach  

Omluveni: Mgr. Marta Gellová  

Nepřítomni:   

Hosté: xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx    

Jednání řídil: Ing. Alexandra Udženija, předsedkyně Výboru kontrolního ZHMP      
 

Text zahájení: 

Předsedkyně KV přivítala přítomné členy a hosty na 30. řádném jednání KV v aktuálním volebním období. Konstatovala, že 
KV je usnášeníschopný a je možné zahájit jednání. Z jednání se omluvila Mgr. Marta Gellová. 

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Program jednání, schválení zápisu z předchozího zasedání a určení ověřovatele zápisu 

2. Petice STOP zahušťování výstavby v Letňanech na úkor veřejné zeleně a parkování 

3. Petice za zrušení záměru výstavby budoucí tramvajové zastávky na Počernické ulici v úseku Na Palouku - 
Slunečná 

4. Informace o činnosti Výboru kontrolního ZHMP za rok 2021 

5. Informace ředitelky OKC o výkonu kontrolních činností 

6. Různé 

 
 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Program jednání, schválení zápisu z předchozího zasedání a určení ověřovatele zápisu 

Předkladatel: Ing. Alexandra Udženija, předsedkyně Výboru kontrolního ZHMP 
 
Předsedkyně KV seznámila přítomné s návrhem programu jednání, ke kterému nebyly vzneseny žádné připomínky. K 
zápisu z předchozího jednání KV rovněž nebyly vzneseny žádné připomínky. Ověřovatelem zápisu byl určen Ing. 
Ondřej Prokop. 
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Usnesení č. U-VK-0141 

Výbor kontrolní ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  

1.  program jednání Kontrolního výboru podle přílohy č. 1 tohoto usnesení,  

2.  zápis ze zasedání Kontrolního výboru ze dne 8. 2. 2022, uvedený v příloze č. 2 tohoto usnesení 

I I .   s t a n o v u j e  

Ing. Ondřeje Prokopa ověřovatelem zápisu 

 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

   

2. Petice STOP zahušťování výstavby v Letňanech na úkor veřejné zeleně a parkování 

Předkladatel: Ing. Alexandra Udženija, předsedkyně Výboru kontrolního ZHMP 
 
Předsedkyně KV představila doručenou petici, přivítala zástupce petičního výboru a konstatovala, že byl přizván i 
náměstek Hlaváček, který se však z důvodu účasti na jiném jednání omluvil. Petice požaduje zastavení investičních 
záměrů v Letňanech.  
 
Zástupce petentů uvedli, že samotná petice není proti jakékoliv výstavbě na území městské části. V současné době 
probíhá výstavba v rámci vnitřní stávající zástavby Letňan a současně i zástavba prozatím nezastavěných okolních 
ploch. Tento postup nelze považovat za vhodný, neboť tím dochází k masivnímu úbytku zeleně, parkovacích míst. 
Neexistuje žádná studie ani řešení dané lokality jako celku. Petice současně směřuje vůči jednomu konkrétnímu 
projektu, který má odebrat asi 250 parkovacích míst v Letňanech. V současné době je jednak uvažována možnost 
zadání územní studie na tu stabilizovanou zástavbu, rovněž probíhá jednání ohledně možnosti výměny či odkupu 
dotčeného pozemku. Hodnota pozemku je vzhledem k využití pro parkování velmi vysoká, v této lokalitě je do 
budoucna uvažováno i se stanicí metra, takže i z tohoto pohledu by bylo získání pozemku velmi potřebné. Tlak na 
infrastrukturu v Letňanech je obrovský. Petice není směřována proti radnici městské části, ale má za cíl zahájit zájem 
městské části i města o tuto problematiku a veřejnou diskusi.  
 
Předsedkyně KV se dotázala, zda jde v této petici primárně o zachování parkovacích míst na dotčeném pozemku a jak 
je to s případným odkupem tohoto pozemku ze strany města, neboť podle jejich informací o tom již bylo jednáno s 
příslušným radním pro majetek. 
 
Zástupci petentů uvedli, že skutečně s radním Chabrem jednáno bylo. Ten doporučil, aby bylo v rámci jednání 
zastupitelstva hlavního města Prahy prosazováno usnesení, které by zavázalo všechny orgány hlavního města Prahy 
nečinit žádné samosprávní kroky, které by umožnily developerovi provedení výstavby na daném pozemku tak, aby 
byl vymezen určitý prostor pro další jednání. Současně doporučil, aby byl uložen úkol radě hlavního města Prahy k 
zahájení jednání s developerem ohledně řešení majetkových záležitostí dotčeného pozemku. 
 
Mgr. Benda uvedl, že s tímto developerem bojují občané i v jiných lokalitách, navrhnul projednání petice na pevný 
čas. 
 
Bc. Štampach poděkoval za představení petice, uvedl, že úplně nepodporuje petice, v jejichž petičním výboru jsou 
komunálními politici.  
 
Zástupci petice uvedli, že je pravdou, že členem petičního výboru je i opoziční zastupitel, avšak jedná se o odborníka 
na dopravu. Jeden zástupce členů petičního výboru byl přizván do nově vzniklé komise pro výstavbu až v návaznosti 
na vzniklou petici, odmítnout tuto účast by nedávalo smysl, neboť tato komise vznikla právě k řešení problematiky 
řešené v petici. 
 
Mgr. Benda uvedl, že jakožto zastupitel hlavního města Prahy nepodepisuje petice směřované na hlavní město, 
avšak nepovažuje za neetické, když tyto podepisují politici městských částí. 
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Předsedkyně KV uvedla, že v rámci návrhu usnesení pro zastupitelstvo hlavního města Prahy by bylo vhodné uložit 
úkol k vyřízení petice náměstku Hlaváčkovi a radnímu Chabrovi, do jejichž kompetencí daná problematika spadá. 
 
Petenti navrhli pevný čas projednání na 18:00 hod. 
 

Usnesení č. U-VK-0142 

Výbor kontrolní ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

petici "STOP zahušťování výstavby v Letňanech na úkor veřejné zeleně a parkování ", uvedenou v příloze tohoto 
usnesení 

I I .   p o v ě ř u j e  

1.  předsedkyni Výboru kontrolního ZHMP 

1 .   p ř e d l o ž e n í m  p e t i c e  d l e  b o d u  I  t oh o t o  u s n e s e n í  n a  p r o g r a m  n e j b l i ž š í h o  z a s e d á n í  
z a s t u p i t e l s t v a  h l a v n í h o  m ě s t a  P r a h y  n a  p e v ný  č a s  v  1 8 : 0 0  h o d .  

 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

3. Petice za zrušení záměru výstavby budoucí tramvajové zastávky na Počernické ulici v úseku Na Palouku - Slunečná 

Předkladatel: Ing. Alexandra Udženija, předsedkyně Výboru kontrolního ZHMP 

 

Předsedkyně KV seznámila přítomné s obsahem doručené petice a přivítala hosty. Předmětem petice je obava z nově 
plánované tramvajové zastávky a celkového dopravního zatížení místních občanů. Současně upozornila, že petice 
nesplňuje zákonem stanovené náležitosti pro projednání v zastupitelstvu hlavního města Prahy, a proto bude 
postoupena k vyřízení náměstku Scheinherrovi.  
 
Zástupce petentů uvedl, že petice není proti tramvajové trati, i když hluk je obtěžující. Stávající zastávka autobusů je 
na znamení. Tramvajová zastávka má být v nejužším místě, na obslužnost to bude mít velký význam. Současně je 
nutno vnímat i statiku stávajících objektů, která takovému dopravnímu zatížení nemusí odpovídat. Plánovaná 
zastávka není nezbytná, namísto dvou uvažovaných zastávek by stačila i jedna, neexistuje ani žádná studie, jak to 
bude celé vypadat. 
 
Zástupci DPP a.s. uvedli, že s výstavbou tramvajové tratě se počítalo už v minulosti. Lze kvitovat, že petice není 
zaměřena proti samotné trati, ale pouze vůči některým jejím aspektům. V současné době je celý projekt ve fázi 
návrhu, o ničem konkrétním tak není ještě rozhodnuto. Prostor pro diskusi proto ještě je. Umístění předmětné 
zastávky je dáno tím, že zastávky mají být z povahy věci v pravidelných vzdálenostech. V tuto chvíli je připravováno 
oznámení EIA, ke kterému se bude moct kdokoliv vyjádřit. Toto oznámení bude řešit velmi mnoho připomínek 
petentů, a to v rámci posouzení vlivu na životní prostředí a dopravy. Neřeší technický parametry zajíždění na 
jednotlivé zastávky. To by bylo řešeno v následných krocích.  Případná možnost posunutí zastávky v zásadě DPP a. s. 
nevadí, mohlo by to však vadit organizátorovi dopravy ROPID.  
 
Mgr. Benda se dotázal, zda byl přizván náměstek Scheinherr. 
 
Předsedkyně KV uvedla že přizván byl, poslal za sebe zástupce z DPP a.s. 
 
Mgr. Benda dále uvedl, že mezi zúčastněnými stranami proběhla cenná diskuse, a bylo by proto vhodné, aby jednání 
Kontrolního výboru bylo přenášeno také online pro všechny zájemce, a to i z řad zaměstnanců Magistrátu hlavního 
města Prahy. V případě, kdy není technicky možné zabezpečit obrazový přenos, by bylo vhodné zajistit alespoň 
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přenos zvukový, což i v této místnosti, kde aktuálně probíhá jednání Kontrolního výboru, možné je. Předsedkyně KV 
návrh nepodpořila.  
 
Předsedkyně KV zopakovala, že petice bude předána náměstkovi Schinherrovi k vyřízení. 
 

Usnesení č. U-VK-0143 

Výbor kontrolní ZHMP    

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

Petice za zrušení záměru výstavby budoucí tramvajové zastávky na Počernické ulici v úseku Na Palouku - 
Slunečná, uvedenou v příloze tohoto usnesení 

I I .   k o n s t a t u j e ,  ž e  

petice nesplňuje zákonem požadované náležitosti pro projednání v zastupitelstvu hlavního města Prahy 

I I I .   p ř e d á v á  

petici podle bodu I tohoto usnesení náměstku primátora Ing. Adamu Scheinherrovi k vyřízení 

 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

4. Informace o činnosti Výboru kontrolního ZHMP za rok 2021 

Předkladatel: Ing. Alexandra Udženija, předsedkyně Výboru kontrolního ZHMP 
 
Předsedkyně KV informovala členy KV o zpracované zprávě o činnosti KV za předchozí rok. Bude předložena 
zastupitelstvu k informaci. 

Usnesení č. U-VK-0144 

 

Výbor kontrolní ZHMP    

I .   s c h v a l u j e  

Zprávu o činnosti Výboru kontrolního ZHMP za rok 2021 

I I .   p o v ě ř u j e  

předsedkyni Výboru kontrolního ZHMP o předložení zprávy dle bodu I tohoto usnesení zastupitelstvu hlavního 
města Prahy k informaci 

 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

5. Informace ředitelky OKC o výkonu kontrolních činností 

Předkladatel: Ing. Alexandra Udženija, předsedkyně Výboru kontrolního ZHMP 
 
Ředitelka OKC informovala o výsledcích provedených kontrolních činností. 
 

Usnesení č. U-VK-0145 
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Výbor kontrolní ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

informace ředitelky OKC o výkonu kontrolních činností 

 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

6. Různé 

 

Bez diskuse či návrhu.  

 

 

 

 

Předsedkyně KV poděkovala všem přítomným za účast a ukončila jednání ve 14:00. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Alexandra Udženija 
předsedkyně Výboru kontrolního ZHMP 

 
 
 
 

JUDr. Adrián Radošinský 
tajemník Výboru kontrolního ZHMP 
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Ověřil: Ing. Ondřej Prokop, místopředseda Výboru kontrolního ZHMP  

Zapsal: JUDr. Adrián Radošinský, tajemník Výboru kontrolního ZHMP   


